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گفت وگو با چهره پرمشغله سال پیش؛
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»۸۷ متر« دوباره به تلویزیون بازگشت 
گروه فرهنگ و هنر-کیانوش عیاری کارگردان سینما و تلویزیون در برنامه 
»استودیو هشت« درباره ساخت سریال در تلویزیون به محمدحسین امیدی مجری 
برنامه بیان کرد: شــرایط کاری و اینکه به پول نیاز داشــتم باعث شد به تلویزیون 
بروم. ســریال »روزگار قریب« را به خاطر پول ساختم چون مدتی هر فیلمی می 
ساختم با مشکل اکران مواجه می شد. وی با اشاره به اکران نشدن برخی از آثارش 
عنوان کرد: این من را با نزول خوارها دچار مشکل کرده بود. پولی از نزول خوارها 
می گرفتم تا به عوامل فیلم هایم که با من کار می کنند، بدهم. چون قرار نبود در 
مشکلات با من شریک شوند. عیاری با اشاره به اینکه برخی از فیلم هایش را هم 
برای حل مسایل مالی ساخته است، بیان کرد: سر »ویلای ساحلی« هم پول نداشتم 
و در این فیلم شریک هم داشتم. این کارگردان درباره سریال »۸۷ متر« که قرار بود 
از پلتفرم ها پخش شــود، توضیح داد: خود ما هم نســبت به این سریال سردرگم 
بودیم اما احتمالا ظرف ۱۰ تا ۱۵ روز آینده تکلیف مشخص و از تلویزیون پخش 
می شــود. این سریال از شبکه یک روی آنتن می رود. سال گذشته مهدی نقویان 
رییس سیمافیلم اعلام کرد که سریال »۸۷ متر« قرار است در یکی از پلتفرم ها به 
پخش برسد اما در این مدت هیچ خبری از پخش سریال در پلتفرم ها مطرح نشد.

فرهنگ و هنر

نیـما رجبـی

گــروه فرهنگ و هنــر- فیلم 
سینمایی »عروســک« به کارگردانی 
و  یوســفی نژاد  اصغــر  مرحــوم 
تهیه کنندگــی جلیل اکبری صحت به 
تازگی در ســینماهای هنــر و تجربه 

اکران شده است.
»عروســک« دومیــن تجربــه 
سینمایی اصغر یوسفی نژاد به حساب 
می آید که در ساختار و شکل روایت به 
اولین فیلم او »ائو )خانه(« نزدیک است 
و مثــل فیلم قبلی اش زبان اصلی فیلم 
ترکی است.اصغر یوسفی نژاد پیش از 
اینکه فیلمش را بر پرده سینماها ببیند 
۲۲ شهریور ســال ۱۴۰۱ بر اثر سکته 

مغزی درگذشت.
به بهانه اکران فیلم سینمایی 
»عروســک« با جلیــل اکبری 
صحت )تهیه کننــده( گفتگویی 
انجام شده که در ادامه مشروح 

این گفتگو را از نظر می گذرانید:
کدام ویژگی عروسک شما را 
به ساخت این فیلم خاص ترغیب 

کرد؟
حضــور اصغر یوســفی نژاد به 
عنــوان کارگردان من را بیشــتر از هر 
عامل دیگــری بــرای تهیه کنندگی 
»عروســک« ترغیب کرد. ســال ها با 
هــم در ارتباط بودیم و در مقطعی این 
ارتبــاط صمیمانه تر شــد و برای من 
مــدل فکر کردنش، نحوه مواجهه اش 
با مقوله ســینما و نحوه روایتگری اش 
جــذاب بود. من زمانی تهیه این اثر را 
برعهده گرفتم که قصد داشتم فیلمی 
ســینمایی را کارگردانی کنم اما آنقدر 
شــخصیت اصغر یوســفی نژاد برایم 
جذاب بود کــه تصمیم گرفتم خودم 

کار نکنم و تهیه کننده فیلمی شــوم که 
او کارگردانی کند.

فیلــم قصه ای جــذاب دارد 
کــه شــاید هــر کارگــردان یا 
تهیه کننــده ای با ایــن قصه به 
موفقیت در  گیشــه فکر کند. در 
چه پروســه ای به این ساختار 
رســیدید که »عروســک« را به 
اثری متفاوت تبدیل کرده است؟

بــا مرحوم یوســفی نژاد درباره 
شکل روایت این اثر ساعت ها صحبت 
کردیم. قصه »عروسک« واقعاً قابلیت 
این را دارد که به فیلمی بسیار پرفروش 
تبدیل شــود و حتی اگر ما از بازیگران 
سرشناس استفاده می کردیم که اتفاقاً 
از سوی چند بازیگر این تقاضا وجود 
داشــت و ما هم امــکان همکاری با 
بازیگران سرشــناس را داشتیم، قطعاً 
تأثیــری مثبت در میــزان فروش این 
اثر داشــت اما اصغر یوسفی نژاد قصد 
داشــت یک سه گانه بســازد که اولی 
درباره مرگ بــود، دومین فیلم درباره 
ازدواج بود و قصد داشت سومین فیلم 
را هم درباره تولد بسازد و تأکید داشت 
که هر سه اثر متعلق به سینمای مستقل 
و متفاوت باشــند.او ایده »عروسک« 
را در ذهن داشــت و مــن در مرحله 
نوشــتن فیلمنامه در کنار او بودم و او 
هم می دانســت که این قصه می تواند 
اثری پر فروش باشــد اما در نهایت به 
این نتیجه رسیدیم که این فیلم به زبان 
ترکی در ســینمای مستقل و متفاوت 

ایران تولید شود.
به نظر می رســد وسواس 
خاصــی در نوع بیــان، لهجه و 
زبان بازیگران وجود دارد. چقدر 
لهجه افراد در انتخاب شدنشان 

برای بازی تاثیرگذار بود؟

لهجه تبریزی داشــتن بازیگران 
برای کارگردان این فیلم فاکتور بسیار 
مهمی بود. او معتقد بود که چون فیلم 
حاوی گفتمانی درون قومیتی اســت، 
لهجه های دیگر ممکن اســت دچار 
کج تابی های مرسوم در قضاوت هایی 
شود که در کشورمان وجود دارد و به 
همین دلیل اصرار داشت بازیگرانی که 
انتخاب می کند، افرادی باشــند که به 
لهجه تبریزی تســلط دارند و با همین 

لهجه صحبت می کنند.
آیــا می توان زبــان ترکی 
را یکی از عناصــر مهم فیلم در 
فضاسازی و شخصیت پردازی 
اثر دانســت؛ به طوریکه دوبله 
شدن »عروســک« به کلیت اثر 

ضربه ای جدی می زند؟
بله قطعاً، زبان در شخصیت سازی 
و حتی در تیپ گرفتن هم بســیار مهم 
اســت و در این فیلم کارکرد بســیار 
مهمــی دارد به طوریکــه باید بگویم 
یکی از شــاخصه های اصلی این فیلم 

زبان است.
دســت  آن  از  عروســک 
فیلم هایی است که انتظار می رفت 
نامــش را در جشــنواره های 
معتبر بیشــتری بشنویم. چرا 
فیلم نمایشی کمتر از حد انتظار 

در جشنواره ها داشت؟
پس از اینکــه فیلم آماده نمایش 
شــد، به شورت لیست جشنواره ونیز 
راه پیدا کرد ولی به تبع مشــکلاتی که 
در جشــنواره فجر پیش آمد و به دلیل 
سوءتفاهمی که دوستان داشتند، فیلم 
به صورت غیر رسمی توقیف شد. البته 
این توقیــف را به ما اعلام نکردند اما 
مجوز نمایش هم به فیلم داده نشــد و 
جشنواره ونیز هم تاریخی برای ارائه 

فیلم مشخص کرد که ما نمی توانستیم 
تا آن تاریخ مجوز بگیریم.

اصغر یوسفی نژاد اصرار داشت 
کــه کار غیــر قانونی نکنــد و با هم 
مشــورت کردیم و به این جمع بندی 
رســیدیم که ابتدا مجوز دریافت کنیم 
و بعد فیلم را به جشنواره بفرستیم. به 
دلیل نداشــتن مجوز مشکلاتی پیش 
آمد و در فاصله روز افتتاحیه جشنواره 
ونیز اصغر یوسفی نژاد سکته کرد و در 

روز اختتامیه از دنیا رفت.
نمی خواهــم ایــن اتفــاق را به 
صورت مســتقیم عاملی مهم در این 
رخداد تلخ بدانم اما مطمئناً به صورت 
غیرمستقیم بر روحیه او تأثیری جدی 
داشت. ما برای حل مشکل فیلم خیلی 
تلاش کردیم، صحبت های زیادی شد 
و متأســفانه آنقدر زمان حل مشــکل 
طولانی شد که فیلم »عروسک« فصل 
جشنواره های خود را از دست داد. یک 
فیلم وقتی تولید می شــود باید در یک 
بازه زمانی خاص به جشنواره ها ارسال 
شود و متأسفانه با از دست دادن آن بازه 
زمانی امکان حضور »عروســک« در 
بسیاری از جشنواره ها از دست رفت. 
این فیلم همچنان در جشــنواره های 
مختلفی حضــور دارد ولی آن اتفاقی 
کــه برای »ائــو« رخ داد و همه چیز به 
موقع بود، برای »عروسک« تکرار نشد 
و نه تنها کمکی به فیلم نشد بلکه کاملًا 

دست و پای ما را بستند.
ســاختار بصــری فیلم به 
شــکلی است که کمترین اصلاح 
یا ممیزی می توانــد به فرم اثر 
آســیب بزند. آیا ممیزی شامل 

فیلم شد؟
اگــر بگویــم که ما بــرای ۱۱۹ 
دقیقه فیلم مجوز گرفتیم، مایه تعجب 

است اما واقعاً همینطور بود. متأسفانه 
ســوءتفاهم هایی درباره فیلم وجود 
داشــت که به دلیل عدم درک درست 

فیلم بود.
من با کسانی که مدعی بودند ترک 
هســتند و فیلم را به خوبی می فهمند، 
صحبت کردم و متوجه شــدم خیلی 
از مفاهیم فیلــم را درک نکرده اند. در 
شــورای پروانه نمایش ممکن است 
افــرادی ادعا کنند که فیلــم را کاملًا 
فهمیــده و درک کرده انــد ولی وقتی 
با کارگــردان صحبت می کنند متوجه 
می شوند که اصلًا درک درستی از فیلم 
نداشــته اند. در تجربه »عروسک« هم 
من با کســانی که مدعی درک درست 
فیلم بودند صحبت کردم و ســوالاتی 
اساســی پرســیدم که فهمیدم ارتباط 

درستی با فیلم برقرار نکرده اند.
آیا از شرایط اکران رضایت 

دارید؟
دوستان گروه هنر و تجربه خیلی 
به اکران فیلم کمک کردند ولی واقعیت 
این اســت که اصلًا رضایتی از اکران 
ندارم. شرایطی که برای اکران فیلم های 
سینمایی ایجاد شده، در جهت کشتن 
فیلم هایی اســت که آن ها را به عنوان 
فیلم های غیرتجاری می شناســیم. در 
واقع اکران ســینمای ایران به شکلی 
طراحی شده که فقط یک سری فیلم ها 
امــکان فروش داشــته باشــند؛ همه 
سانس ها در اختیار این دست آثار قرار 
می گیرند و به نظر می رسد که سینمای 
ایران در حوزه ســینماداری فقط یک 
مدل فیلم می پســندد و هیچ مدیریتی 
هم از سوی دولت صورت نمی گیرد و 
شاید دولت هم نمی خواهد این فیلم ها 
دیده شوند و علاقه دارد که فقط همین 

فیلم های خنده دار اکران شوند.

گروه فرهنــگ و هنر- هوش 
مصنوعی نقاشــی های جعلی »مونه« و 
»رنوآر«  را از بین ۴۰ نقاشی تقلبی دیگر 

که به فروش گذاشــته بودند، شناسایی 
کرد.

بر اساس تحقیقات یک کارشناس 

برجســته، یک تابلو نقاشی از »مونه« و 
یک نقاشــی از »رنوآر« ـ هر دو جعلی 
ـ در میان حدود ۴۰ نقاشی  جعلی دیگر 
که در وبسایت »ای بی«)eBay( برای 
فروش ارائه شده اند، شناسایی شده اند.

»گاردین«  نوشــت، دکتر »کارینا 
پاپوویچــی«، که در زمینه تشــخیص 
اصالت آثار هنری تخصص دارد،  اعلام 
کرد که با اســتفاده از یک فناوری نوین 
هوش مصنوعی، نقاشــی هایی که در 
»ای بی« ارائه شــده بودند را به بررسی 
کرده است و در کمال غافلگیری به این 
نتیجه رسیده اســت که بسیاری از این 
نقاشی ها به احتمال بسیار زیاد تقلبی اند.
این محقق تاکنون بیش از ۴۰ تابلو 

نقاشــی جعلی را شناسایی کرده است 
و معتقد اســت تعداد بیشــتری از این 

نقاشی ها وجود دارند.
این محقق بیان کرد: »الگوریم تمام 
این نقاشــی ها را به عنــوان آثار جعلی 
شناسایی کرده است ... ما امروز بررسی 
کردیــم و تعدادی عکس دانلود کردیم 
و به این نقاشــی های تقلبی در سراسر 
وب ســایت وجود داشت. هر چیزی 
که ما تحلیل کردیم در نهایت به عنوان 
اثر هنری غیرواقعی شناسایی شد؛  این 
آثار با احتمال ۹۵٪ یا بیشــتر غیرتقلبی 
شناســایی شدند. من مطمئن هستم که 

این فقط نوک کوه یخ است.«
از جمله نقاشی هایی که بر اساس 

بررسی های هوش مصنوعی به عنوان 
آثار جعلی شناســایی شده اند، به یک 
نقاشــی که به عنوان اثــری از »مونه«، 
نقاش نامدار فرانســوی معرفی شــده 
است می توان اشاره کرد که با نام »جنگل 
و جوی« به قیمت ۵۹۹,۰۰۰ دلار ارائه 
شده است. همچنین نقاشی از »رنوآر« 
نیز به قیمــت ۱۶۵,۰۰۰ دلار به فروش 

گذاشته شده است.
»ای بی« در وب سایت خود اینطور 
نوشته است: »ما اجازه نمی دهیم اقلام 
تقلبی یا کپی های غیرمجاز ارائه شوند.«

اطلاعات مربوط به نقاشی »رنوآر« 
پس از پیام »گاردین«  با فروشنده مستقر 
در »فلوریدا« آن، از فهرســت وبسایت 

حــذف شــد. فروشــنده در پیامی به 
»گاردین«  گفت کــه اثر هنری جعلی 

نمی فروشد.
فروشنده نقاشی »مونه« نیز که در 
»اوهایو« مستقر است به »گاردین « پاسخ 
نداده است.پوپوویچی از دسامبر ۲۰۲۳ 
تاکنون مکرراً برای انتقال نگرانی های 
خود به این پلتفرم نامه نوشته است. او به 
دفاتر آن در بریتانیا، آلمان و ایالات متحده 
مراجعه کرد و هنوز منتظر پاسخ است. 
»ای بی« به »گاردیــن« اینطور توضیح 
داد: »فروش اقلام تقلبی در ای بی اکیدا 
ممنوع اســت و ما متعهد هستیم که از 
صحت کالاهای فروخته شــده در این 

پلتفرم اطمینان حاصل کنیم.«

اصغر یوسفی نژاد قصد داشت یک سه گانه بسازد که اولی درباره مرگ بود، دومین فیلم درباره ازدواج بود و قصد 
داشت سومین فیلم را هم درباره تولد بسازد و تأکید داشت که هر سه اثر متعلق به سینمای مستقل و متفاوت باشند.

در گفتگو با جلیل اکبری صحت مطرح شد؛

چرا»عروسک« در جشنواره ها 
موفقیتی نداشت؟

گروه فرهنــگ و هنر- کیلین 
مورفــی بازیگــر و تهیه کننــده فیلم 
»چیزهای کوچک مانند این« داســتان 
ساده و تاثیرگذار آن را موجب موفقیتش 
می داند. یکی از مشغول ترین چهره های 
سال پیش قطعاً کیلین مورفی است، که 
برای بازی در نقش اصلی فیلم تحسین 
شده »اوپنهایمر« جایزه اسکار و بفتا را 

به گلدن گلوب افزود.
اما او پارســال با فیلم »چیزهای 
کوچک مانند این« که به عنوان افتتاحیه 
برلینالــه انتخاب شــد هم حســابی 
ســروصدا کرد. این فیلم ممکن است 
فیلمی با انفجار بســیار کمتر نســبت 
به »اوپنهایمر« باشــد، اما با اقتباس از 
کتابی ساخته شده که نامزد جایزه بوکر 
بود )نوشــته کلر کیگان که نویســنده 
»آرامــش« هم اســت که کمتــر از آن 
تامل برانگیز نیست و فیلم موفق »دختر« 
برمبنای آن ســاخته شد(. در این فیلم 
مورفی در نقش بیل که کارش حمل و 
نقل زغال سنگ در دهه ۱۹۸۰ ایرلند و 
یک پدر فداکار است، بازی می کند. او 
فعالیت های آزاردهنده ای را در صومعه 
محلی - به رهبری خواهر مری راهبه 
وحشــتناک )با بازی امیلی واتسون( - 

کشف می کند.
»چیزهــای کوچــک مانند این« 
که توســط مت دیمون و بن افلک در 
کمپانی »آرتیستز اکوییتی« تهیه و تامین 
مالی شــده، همچنین اولیــن فیلم از 
کمپانی جدید مورفی است که در کنار 
تهیه کننده آلن مالونی راه اندازی کرده و 
اسمش را »فیلم های بزرگ« گذاشته اند.
مصاحبه بــا کیلین مورفی 
درباره این فیلم جدید انجام شده 

است:
آیا فرار از هرج و مرج فصل 
جوایز با چنین فیلمی خوب است؟

من به پاســخی کــه »اوپنهایمر« 
دریافــت می کند، افتخــار می کنم و 
بسیار خوشحالم که از این فیلم تجلیل 
می شود. اما من »چیزهای کوچک مانند 
ایــن« را ۶ ماه پس از اتمام »اوپنهایمر« 
ســاختم و نمی شد کاری متفاوت تر از 

ایــن انجام داد. من واقعــاً به این فیلم 
افتخار می کنم، بنابراین صحبت کردن 

درباره آن را دوست دارم.
شــما در کنار مت دیمون و 
بن افلک در کمپانی »آرتیســتز 
اکوییتی« آنها این فیلم را تولید 
کردید. آن رابطه چگونه شــکل 
گرفــت؟ پــروژه را پیــش آنها 

بردید؟
من کتاب را خوانده بودم و واقعاً 
حس می کردم می تواند یک فیلم باشد. 
با دوستم آلن مالونی که ۴ فیلم قبلی را 
با او کار کرده ام، شــاید پنج تا، تماس 
گرفتم و تصمیم گرفتیم این فیلم را با هم 
تولیــد کنیم. ما حقوق کتاب را گرفتیم 
و بعد وقتی در »اوپنهایمر« بودم، ســر 
یک صحنه شــبانه در صحــرا با مت، 
وقتــی دور هم نشســته بودیم، این را 
برای او مطرح کردم. او اتفاقاً داشت با 
 U۲ آلن مالونی برای یک مستند درباره
کار می کــرد، بنابراین همه چیز کاملًا 
عجیب بود. دیمون و افلک همان زمان 
در حال راه اندازی اســتودیوی جدید 
خود بودند و ما فیلمنامه را برایشــان 
فرستادیم و آن ها آن را دوست داشتند. 
آن ها شرکای فوق العاده ای بودند، زیرا 
واقعاً به ما اجازه دادند فیلمی را بسازیم 
که می خواستیم بسازیم، که با توجه به 
اینکه آنها خودشان فیلمساز هستند، جز 

این انتظار نمی رود.
با »اوپنهایمــر« و حالا این 
فیلم، آیــا کیلین مورفی جدیدی 
پــس از »پیکــی بلاینــدرز« را 

تجربه می کنیم؟
نمی دانم فقط دارم کار می کنم. در 
طول »پیکی بلایندرز« هم کار می کردم. 
بنابراین، برای من، این فقط کار است. 
فکر می کنم اگر از هر بازیگری بپرسید، 
هیچ کدام از ما برنامه ای در ذهن نداریم، 
این کاملًا تصادفی اســت و بستگی به 
چیزی دارد که سر راهتان قرار می گیرد. 
گاهی اوقات شــما کمی در آن جایگاه 
تعیین کننده تری دارید، مثل همین فیلم. 
چون من تولیدکننــده هم بودم کمی 
متفاوت بود. اما از نظر برنامه پنج ساله، 

نه من چنین برنامه ای ندارم، فقط سعی 
می کنم کیفیت را بالا نگه دارم.

ایــن اولیــن پروژه از شــرکت 
تولیدی خودتــان »فیلم های بزرگ« 
است. تصور می کنم که این نام با توجه 
به عنــوان »چیزهــای کوچک مانند 
این« انتخاب شــد.فکر کردیم اگر آن 
را »چیزهــای کوچک« بنامیم، ممکن 

است کمی غیر جاه طلبانه باشد.
بایــد دربــاره دنباله های 
»۲۸ روز بعد« که تازگی خبرش 
منتشر شــده هم بپرســم. آیا 
جیم پیک برای »۲۸ ســال بعد« 

برمی گردد؟
در ایــن مرحلــه نمی توانم چیز 
بیشتری بگویم. اما من همیشه گفته ام 
که دوســت دارم در فیلم بعدی نقش 
داشته باشــم زیرا آن فیلم همه چیز را 
برای من تغییر داد و من به آن فیلم و آن 
بچه ها الکــس ]گارلند[ و دنی ]بویل[ 
علاقه زیــادی دارم. مــن هیچ وقت 
فیلم های خودم را تماشــا نمی کنم، به 

جز آن فیلم. 
همیشه در حوالی هالووین پخش 
می شود و در طول همه گیری مردم دایم 
برای من کلیپ می فرســتادند و من آن 

آن را به فرزندانم هم نشــان دادم. 
فیلم واقعاً هنوز ســرپا 
ایستاده است، باوجود 
اینکه حدود ۲۳ سال 
سنش است. بنابراین 
مــن واقعــاً هیجان 
زده هســتم که گروه 
را دوبــاره گــرد هم 

بیاوریم تا یکی دیگر بسازیم.
تماشای عملکرد خودت در 
بیش از ۲ دهه بعد از فیلم چگونه 

است؟
آنقــدر که پیش بینــی می کردم 
نقدهای زیادی بگیرم نبوده اســت. اما 
قطعاً بهتر شــده ام زیرا در ۳ فصل آخر 
»پیکی« به عنوان مدیر اجرایی کار کردم 
و درگیــر همه آن ها شــدن از برش و 
تدویــن، و بعدش هم تولید »چیزهای 
کوچک« یعنی باید فقط تماشــا کنی 
و فقط به دنبال داســتان های تاثیرگذار 

بعدی بگردی.
شــما واقعاً هرگز کســی 
نبوده اید که فعالانــه به دنبال 
کانــون توجه باشــید. چگونه 
با موفقیت فصــل جوایز و همه 
توجهی که به آن می شــود کنار 

آمدید؟
فکر می کنــم در این زمینه خیلی 
بهتر می شوم. دیدن تجلیل از یک فیلم 
و ارتباطی که با تماشاگران ایجاد کرده 
و سپس دیدن تجلیل آن توسط همتایان 
خود در صنعت بســیار جذاب است. 
بزرگ ترین امتیاز برای من، معاشرت 
با همبازی هایم و کریس )نولان( بود و 
بعد از آن ملاقات با دیگر فیلم ســازان، 
بازیگران و دیگر تهیه کنندگان. چون 
این کاری است که در نهایت انجام 
می دهــی، در نهایت در اتاق ها با 
این افراد با اســتعداد هستی و من 
واقعاً از آن لذت می برم زیرا معمولاً 

هرگز دنبال این برنامه ها نیستم.

کیلین مورفی : فقط دارم کار می کنم

 قصه »عروسک« واقعاً قابلیت این را دارد که به فیلمی بسیار پرفروش تبدیل شود و حتی 
اگر ما از بازیگران سرشــناس استفاده می کردیم که اتفاقاً از سوی چند بازیگر این تقاضا 
وجود داشت و ما هم امکان همکاری با بازیگران سرشناس را داشتیم، قطعاً تأثیری مثبت 
در میزان فروش این اثر داشــت اما اصغر یوسفی نژاد قصد داشت یک سه گانه بسازد که 
اولی درباره مرگ بود، دومین فیلم درباره ازدواج بود و قصد داشــت ســومین فیلم را هم 
درباره تولد بسازد و تأکید داشت که هر سه اثر متعلق به سینمای مستقل و متفاوت باشند.
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